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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Akarja-e korlátozni a kormány az elviselhetetlen 
légiforgalmat Budapest felett?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Pattanásig  feszült  a  helyzet  a  Liszt  Ferenc  repülőtér  működésével  kapcsolatban.  A felszállási
útvonal  tavaly  augusztusi  megváltoztatása  óta  többször  kérdeztem Palkovics  miniszter  urat,  és
minden válaszában „gumicsont” szabályok paragrafusai mögé bújva állították, hogy a forgalommal
minden a legnagyobb rendben van.

Az elmúlt napok eseményei mégis engem igazolnak. Tarlós István főpolgármester is egyeztetésekbe
kezdett az ügyben érintett szervekkel, mivel már nem lehet tovább takargatni, hogy a légi forgalom
szabályozása  megbukott.  Most  már  a  Kormánynak  is  színt  kell  vallania,  a  tőke  vagy  a
választópolgárok jogos követelései mellé áll-e.

Sajtóértesülések  szerint,  Tarlós  úr  az  éjszakai  repülőtéri  korlátozás,  a  menetrend  szerinti  éjjeli
utasforgalom  és  teherforgalom  megszüntetésének  lehetőségét  támogatja.  Ez  minőségi  javulást
hozhat az éjszaka pihenni vágyó érintetteknek. Ha ez megvalósul, az valóban pozitív lépés lenne, de
itt még nem állhatunk meg!

Az új, 2018. augusztus 16-i indulási  eljárás felülvizsgálatával vissza kell állítani a régi repülési
útvonalat, hogy az a lehető legtávolabb kerüljön a sűrűn lakott városrészektől.

Nem  a  forgalmat  és  a  profitot  kell  növelni,  sőt.  A szabályozásban  első  helyen  kell  álljon  a
környéken lakók nyugalma, a környezetszennyezés visszaszorítása. Ennek érdekében a forgalom
érdemi csökkentésére van szükség.



Felfoghatatlan számomra, hogy egy felelős kormány hogy engedélyezheti a reptér bővítését, ha az a
jelenlegi állapotában is tízezrek életminőségét teszi tönkre.

Tisztelt Miniszter úr mindezek után kérdezem:

Várhatjuk-e, hogy az érintett területen élő emberek érdekei védelmében hathatós lépéseket tesznek,
vagy csak hangzatos, kampányszagú egyeztetések folynak?

Hol tartanak az egyeztetések, mikorra válik érzékelhetővé a javulás?
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